
Beste Lintenaar
Ik ben blij om u deze nieuwe editie van ons huis-aan-huisblad te mogen aanbieden. Er valt weer veel te vertellen en niet alleen 
over onze gemeente.

Laat me starten met de aftrap van de campagne voor de verkiezingen van 2024. U merkte het wellicht al, de eerste 
campagneborden verschijnen langs de Vlaamse velden. Het worden opnieuw belangrijke verkiezingen, zowel in juni op 
nationaal en regionaal vlak als in onze gemeente in oktober. 

Kiest u voor de N-VA, dan kiest u voor een positief Vlaams project, voor Vlaamse welvaart. Dat betekent ook dat we 
gewonnen zijn voor welvaart voor iedereen. Het zuidelijke deel van België meekrijgen is een uitdaging die we moeten 
aangaan. We willen echter zelf aan het roer staan om onze toekomst en die van de volgende generaties te garanderen.

In onze gemeente verzetten we ook het laatste jaar weer heel wat werk. Wist u dat we de gemeentelijke schuld de laatste 
jaren stevig afbouwden? Lint is daardoor financieel gezond. Daardoor kunnen we investeren in het patrimonium. Denk maar 
aan de renovaties aan de Witte Merel, het woonzorgcentrum, Prins Albert en  zaal Roeland en de bouw van een nieuw 
Lindenhof gekoppeld met de nieuwe buitenschoolse opvang (BKO). Zo zijn we u, de Lintse burger beter van dienst. 

Ik vermeld graag de aankoop van overlastcamera’s. We haalden voor het project voor de versterking van de Lintse 
handelskern een mooi subsidiebedrag binnen. Verder wens ik ook te vermelden dat we druk werken aan de opmaak van 
het nieuwe mobiliteitsplan. Daarmee maken we van Lint een leefbare en veiligere gemeente. We doen dat in de kern, in de 
schoolomgevingen en in de wijken. Ook de visie over de speelplekken voor de Lintse kinderen nemen we daarin mee. 

Ik ben ook verheugd om Koen Bracke als nieuw N-VA-gemeenteraadslid aan u voor te stellen. Koen volgt Sam De Pooter op 
die onze gemeente verlaat. Dank u wel Sam voor uw inzet de afgelopen vijf jaar voor onze lokale 
afdeling en in de gemeenteraad. Ik ben er zeker van dat Koen een waardige opvolger is. Nog een 
nieuw gezicht binnen het afdelingsbestuur is Evelyne Longrée, onze nieuwe organisatieverant-
woordelijke. Over beiden leest u verder meer. Laat me nog toe om u allen een gezellige kerstperio-
de en een gezond en voorspoedig nieuwjaar te wensen!

Bert Everaert, voorzitter N-VA Lint

Zin in een wedstrijd?
Scan de QR code en beantwoord enkele eenvoudige 
vraagjes. U maakt kans op een uitgebreide apero-box
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Koen Bracke en Evelyne Longrée, uw nieuwe N-VA-mandatarissen
Nieuw in de gemeenteraad en in het bestuur

Koen Bracke
•  48 jaar oud
•  samenwonend met Elke
•  3 kinderen
•  IT-consultant

Nieuw in ons bestuur

Evelyne Longrée 
•  37 jaar oud
•  gehuwd met Yannick
•  2 kinderen
•  administratief bediende 

bij politiezone HEKLA

Op 1 oktober 2023 vierde Lint 25 
jaar buitenschoolse opvang. 
Een succesverhaal
In augustus 1998 opende BKO de Marbollen voor het eerst zijn deuren op 
de benedenverdieping van de Duffelsesteenweg 65. De opvang breidde op 
korte tijd uit naar de volledige woning om daarna in 2005 te verhuizen naar 
het huidige gebouw in de Van Putlei. De opvangcapaciteit groeide van 45 
kinderen in 1998 tot 63 kinderen vandaag.

Daarnaast richt het lokaal bestuur sinds enkele jaren ook voor- en naschool-
se opvang in de drie Lintse basisscholen. 250 kinderen worden voor en na 
school ter plaatse opgevangen. De buitenschoolse kinderopvang in Lint is 
een echt succesverhaal. 

Tijd om te vernieuwen
Het lokaal bestuur is zich ervan bewust dat het huidige gebouw ‘op’ is en 
toe is aan vernieuwing. De plotse sluiting om veiligheidsredenen noopte 
ons om de geplande bouw van het Lindenhof te combineren met een nieuwe 
buitenschoolse kinderopvang.  We beseffen dat er nood is aan voldoende, 
kwaliteitsvolle kinderopvang. De huidige opvangcapaciteit moet uitbreiden 
om tegemoet te komen aan de noden in de toekomst. 

Tijdens de week van de kinderopvang (9 tot 15 oktober) kon u burgemeester 
Rudy Verhoeven en schepen Annemie Janssens vinden tussen de kinderen 
in de BKO. Zo ervaarden zij hoe het eraan toe gaat bij de Marbollen.

Personeel
Lint draagt zorg voor haar personeel. Want zonder 
gemeentepersoneel gebeurt er niets. Lokaal bestuur Lint 
keurde in september het nieuwe gemeentelijk personeels-
kader goed. Alle personeelsleden werden daarvan op de 
hoogte gebracht. Daarnaast nam het bestuur nog enkele 
opmerkelijke beslissingen in het belang van ons perso-
neel.

• We vervangen de laagste loonschaal E door loonschaal D

• We dichten de kloof tussen het pensioen van een statutair en 
een contractueel personeelslid door de tweede pensioenpijler te 
verhogen met 1 procent bovenop de reeds voorziene verhoging. 

• We schaffen het arbeidersstatuut af. Bij ziekte is er zo een 
langere periode van inkomensgarantie.

Overlastcamera’s
Onze gemeente beschikt sinds 
september over twee over-
lastcamera’s. Die zetten we in 
waar problemen worden vast-
gesteld. “Als burgemeester, ben 
ik bevoegd voor veiligheid. 
Sinds de plaatsing van een  
camera aan de fietsenstalling 
van het station, ontvingen we 
geen melding van fietsdief-
stallen meer.” 
Verschillende sluikstorters aan 
de glasbol kregen al wel een 
boete. 

25 jaar 
BKO

WELKOM!

lint@n-va.be



Patrimonium
Rudy Verhoeven is sinds begin vorig jaar bevoegd voor patrimo-
nium. “Patrimonium werd onmiddellijk hoog op de agenda ge-
plaatst”, vertelt hij. “We vonden vervanging van het gebouw van 
onze BKO in de implementatie aan het Lindenhof. De komende 
maanden zoeken we de synergiën bij het ontwerp om ook in de 
toekomst  onze naschoolse opvang te verzekeren.”

Ook andere projecten staan op de planning:
• We verbouwen de remise en realiseren een betere dienstverlening voor u
• We renoveren de binnen-en buitenkant van het gemeentehuis met steun van Kempens Landschap
• Café Prins Albert en zaal Roeland worden aangepakt
• We bouwen een nieuw Lindenhof inclusief BKO.

Update wegenwerken 
We geven u de timing mee van de rioleringsprojecten. Die projecten zijn belangrijk voor de afkoppeling van het regen- en
 afvalwater.

• Liersesteenweg: gestart oktober, einde voorzien voorjaar 2024
• Meidreef: start voorzien begin 2024, einde voorzien zomer 2024
• Duffelsesteenweg (vanaf Acacialaan tot grens Duffel): start voorzien begin 2025

Darttoernooi 
Op zondag 15 oktober 2023 
vond ons tweede darttoernooi 
plaats. Het was een gezellige 
middag waar heel wat pijltjes 
door de lucht vlogen. De trofee 
bleef in de familie. Wim Van-
dewalle ging naar huis met de 
wisselbeker. 

Wist u dat …
… er een intergemeentelijke samenwerking met IGEAN rond handhaving van omgevingsvergunningen opgestart werd? 
Voorwaarden in een vergunning dienen immers nageleefd te worden.

… we een visietekst maakten rond speelplekken? Die biedt aan alle betrokken diensten en partners een houvast bij het 
ontwerpen, inrichten en beheren van die speelplekken. Kinderen hebben recht op vrije tijd, spel en ontspanning.

… er een tweede participatiemoment georganiseerd werd voor de vernieuwing van ons mobiliteitsplan? We leggen dat 
plan later voor aan de gemeenteraad.

… we onze handelskern willen versterken? We voorzien de nodige participatiemomenten.

… Lint � nancieel gezond is? We bouwen al meer dan tien jaar onze schulden verder af. De schuldgraad per inwoner 
daalt zienderogen.

In onze gedachten

Overlijden 
Joke De 
Roeck – Segers
Diep bedroefd maar vervuld 
van mooie herinneringen 
namen we afscheid van 
Joke, echtgenote van Jos De 
Roeck, die jarenlang secre-
taris was van onze partij. 
Iedereen in Lint herinnert 
zich Joke als een uiterst lieve 
dame en een bezige bij. Joke 
overleed op 6 oktober 2023 
op 87-jarige leeftijd. Rust in 
vrede Joke. Heel veel sterkte 
Jos en familie!

Onder impuls van onze partij werden de 
eretitels voor gemeente- en OCMW-raads-
leden van onder het stof gehaald. Drie leden 
uit onze Vlaamse familie nemen de eretitels 
in ontvangst.

    Harry Debrabandere is 33 jaar raadslid 
waarvan 18 jaar als schepen en 9 jaar als 
burgemeester. Hij wordt ere-burgemeester. 

    Rudy Hellemans is 18 jaar raadslid. 
Hij wordt ere-gemeenteraadslid. 

    Magda Vrolix is 18 jaar raadslid  en wordt 
ere-OCMW-raadslid.  

Gefeliciteerd en dank voor de jaren trouwe 
dienst.

Eretitels

www.n-va.be/lint



VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


